2015年10月27日纽约市召会祷告聚会祷告负担如下:

1. The college students, the burden for the gospel on all the campuses, the campus meetings and the shepherding of the new ones contacted thus far this semester

为大专生, 所有的校园福音负担, 校园聚会, 和牧养这个学期接触到的新人 祷告。

2. The 2015 Fall Northeast Chinese-speaking conference to be held in Franklin, NJ this upcoming weekend (Oct. 30-Nov. 1)

为要来这个周末(10月30日到11月1日)在新泽西富兰克林举行的2015年秋季东 北华语特会祷告。

3. The burden for the gospel among all the saints of all ages and from all language groups, the shepherding of the new ones and the recovering of saints who have not been meeting for some time

为各年龄层和各语言圣徒们对福音的负担祷告; 并为牧养新人和恢复久不聚会的圣徒们祷告。

4. Young adults' conference with brother Andrew Yu over the weekend of November 21-22 at the Jamaica Estates hall

为11月21日到22日将在Jamaica Estates 会所举行的青职特会祷告。 余洁麟弟兄会来带领特会。

- 5. The strengthening of all the meetings--the prayer meetings, the Friday night meetings (both in the halls and in various homes), all the small group meetings, and the Lord's Day morning meetings in all four districts 为加强所有的聚会祷告,包括在会所里和各个家里的祷告聚会和周五晚上的聚会,所有的小排聚会,以及四个区的主日聚会。
- 6. The strengthening of the church life in Brooklyn:
- a. The burden to establish a new Friday night meeting to cover the basic truths in the Bible
- b. The Bibles for America seminar to be held in Brooklyn on Lord's Day, November 15

为加强布鲁克林的召会生活祷告:

- a. 为成立一个新的周五晚上的聚会,以追求圣经基本真理的负担祷告。
- b. 圣经为美国(Bibles for America)研讨会将在11月15日,主日,于布鲁克林举行。
- 7. The Lord's move in Upstate NY:
- a. Albany, Bloomingburg and the Newburgh/Poughkeepsie area
- b. The securing of the campsite near Kingston

为主在纽约上州的行动祷告:

- a. 为Albany, Bloomingburg and the Newburgh/Poughkeepsie 地区祷告。
- b. 为确保买到Kingston的营地祷告。
- 8. The Summer School of Truth teachers' training for all the churches in South America to be held this upcoming weekend (Oct. 31-Nov. 2) in Sao Paulo,

Brazil

为这个周末(10月31日-11月2日)将于巴西圣保罗举行的南美洲众召会"暑期 真理学校"的教师培训祷告。

9. The various needs of the saints both locally (districts, home meetings, shepherded ones) and in other localities (e.g. housing, job-related, family-related, health-related

为本地(各区,排,被牧养者)和其它地方的圣徒们的各项需要祷告(例如居住, 工作, 家庭, 以及健康有关的事项)